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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Számíthat-e Sátoraljaújhely egy új büntetés-végrehajtási intézet építésére?" címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Bárándi Péter igazságügyi
miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Három hónappal ezelőtt döntött a Kormány arról, hogy Magyarországon két új büntetés-
végrehajtási intézményt épít vállalkozói tőke bevonásával . Egyik a Dunántúlon, másik pedig
Észak-kelet Magyarországon létesülne . Mint a térség Országgyűlési Képviselője, örömmel
fogadtam a hírt, hogy ez több száz munkahely teremtésére ad lehetőséget és egy olyan
térségben épülhet meg, amelyik az ország leghátrányosabb területe .

Erre megfelelő terep Sátoraljaújhely, hiszen nagy hagyományokkal és komoly múlttal
működik jelenleg is a településen az ország egyik legszigorúbb büntetés-végrehajtási intézete .
Tudomásom szerint az ezzel kapcsolatos tárgyalások el is indultak, az Önkormányzat
térítésmentesen tudna területet biztosítani a beruházáshoz, nagyszerű szakmai és képzési
háttér áll rendelkezésre. Összefoglalva: nem a nulláról kell elindulni, hiszen az építkezésen
kívül a személyi összetétel és a képzettségi szint sem mellékes!

Sajnos az elmúlt napokban más települések neve is felmerült, olyanoké, ahol nincsenek meg a
megfelelő hagyományok és nem tudható, hogy a lakosság hogyan reagál egy ilyen beruházás
megvalósulására (lásd : Tiszaújváros - Népszavazás) . Úgy tűnik, a megvalósulás helyszínéül
Miskolc - Nyíregyháza - Debrecen közötti terület élvez prioritást .

Tisztelettel kérdezem, hogy számíthat-e Sátoraljaújhely, Zemplén ezen fejlesztésre, vagy
pedig itt is különböző lobbyérdekek térítik el az ésszerű érveket?

Sátoraljaújhely, 2004. július 26 .
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Dr. Hörcsik Richárd
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés!
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